



iSHOXS® Rock Set

A base containing three iSHOXS SmallCups forms the foundation of this film tool.

The SmallCup quality membranes are long-lasting, washable and ensure absolute solid fixing. The SmallCups are made of glass fibre-reinforced ABS and POM and manufactured to industrial standards using pure granulate. Never mind if it's a non-porous surface, irrespective of whether surfboard, longboard, kayak, kites, jetski or car - the Rock Set is perfect everywhere extra-strong fixing is required.

The Rock is quickly ready for action:

- fix the 3 180° adapter to the SmallCups with the help of the 2K mount handles
- secure the RockBase to the ends of the 180° adapter using the included screw
- install the ProFork M6 on the RockBase, to do this tighten the screw inserted in the ProFork M6 from underneath.

You can find iSHOXS equipment and accessories at www.ishoxs.com and on Amazon.

Our mounts are tools which enable the best-possible video quality and spectacular perspectives. iSHOXS mounts are compatible with each other and can be adapted to all requirements. The optional accessories convert iSHOXS mounts to system mounts. There are no more limits to creative ideas for camera positioning. All iSHOXS mounts are original designs and are designed and constructive in our own works in Germany and China.



iSHOXS®

iSHOXS®

iSHOXS® Service

+49 (0) 40 / 270 750 402

service@ishoxs.de

RCP Handels-GmbH - In de Tarpen 42
22848 Norderstedt - Germany

*) Kamera und Remote Control nicht im Lieferumfang enthalten. Bilder können optionales Zubehör zeigen. Alle Kennzeichenrechte sind Eigentum ihrer rechtmäßigen Inhaber und dienen hier nur der Beschreibung bzw. der Identifikation der Geräte. „GoPro“ ist eingetragene Marke der GoPro Inc. USA.

Camera and remote not included. Pictures may show optional accessories. All trademarks are property of their rightful owners and are used here only for description and identification of the devices. "GoPro" is registered trademark of GoPro Inc. United States.

See more at www.ishoxs.com

Triple Suction Cup System Rock Set



iSHOXS®



iSHOXS® Rock Set



Eine Basis von drei iSHOXS SmallCups ist der Grundstein dieses Filmtools.

Die Qualitätsmembranen der SmallCups sind langlebig, abwaschbar und sichern einen absolut festen Halt. Die SmallCups sind aus glasfaserverstärktem ABS und POM hergestellt, nach Industriestandard aus reinen Granulaten gefertigt. Auf jeder nichtporösen Oberfläche, egal ob Surfboard, Longboard, Kayak, Kites, Jetski oder Auto – das Rock Set ist überall da perfekt, wo es auf extrastarken Halt ankommt.

Der Rock ist schnell einsatzbereit:

- Befestige die 3 180° Adapter an den SmallCups mit Hilfe der 2K Mounthandles
- Sichere die RockBase an den Enden der 180° Adapter mittels der eingesetzten Schraube
- Installiere die ProFork M6 an der RockBase, ziehe dazu die in der ProFork M6 eingesetzte Schraube von der Unterseite an.

Weiteres iSHOXS Equipment und Accessoires findest du auf www.ishoxs.de und auf Amazon.

Unsere Mounts sind die Werkzeuge die beste Videoqualität und spektakuläre Perspektiven ermöglichen. iSHOXS Mounts sind untereinander kompatibel und passen sich allen Bedürfnissen an. Die optionalen Accessoires verwandeln iSHOXS Mounts in Systemmounts. Es gibt keine Limits mehr für kreative Ideen für die Kamerapositionierung. Alle iSHOXS Mounts sind Originaldesigns und wurden in unseren eigenen Werken in Deutschland und China entworfen und gebaut.



Montage: Der Rock kann vor dem Befestigen der SmallCups (siehe beiliegende SmallCup Beschreibung) noch an den 180° Adaptern in der Höhe justiert werden. Achte jedoch dabei darauf, dass alle 3 Winkel von SmallCup und 180° Adapter gleich sind. Sichere die RockBase an den Enden der 180° Adapter mittels der eingesetzten Schraube. Befestige die ProFork mit der M6 Gewindeschraube an der Baseplate. **Sicherheit:** Suction Cups immer gegen unbeabsichtigtes Lösen sichern. Hierzu eignet sich unser Safesling Set besonders gut.

Mounting: The Rock can be adjusted for height using the 180° adapters before fixing the SmallCups (see included SmallCup description). However, you should ensure that all 3 angles on the SmallCup and 180° adapter are the same. Secure the RockBase to the ends of the 180° adapter using the included screw. Fix the ProFork using the M6 threaded screw on the baseplate. **Safety:** always secure Suction Cups against unintentional loosening. Our Safesling Set is particularly suitable for this purpose.

Weiteres iSHOXS Equipment und Accessoires findest du auf www.ishoxs.de und auf Amazon.

Unsere Mounts sind High-End Tools, Werkzeuge für die Besten. iSHOXS Mounts sind untereinander kompatibel und passen sich allen Bedürfnissen an. Die optionalen Accessoires verwandeln iSHOXS Mounts in Systemmounts. Es gibt keine Limits mehr für kreative Ideen für die Kamerapositionierung.

Alle iSHOXS Mounts sind Originaldesigns und wurden in unseren eigenen Werken in Deutschland und China entworfen und gebaut.

More iSHOXS equipment and accessories on www.ishoxs.com and Amazon.

Our mounts are high-end tools, tools for the best. iSHOXS mounts are compatible with each other and adapt to the demands placed on them. The optional accessories enable iSHOXS mounts to be combined into system mounts. There are no longer limits for creative thoughts to camera positioning.

All iSHOXS mounts are original designs and have been engineered and manufactured in our own facilities in Germany and China.